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Aan het college van B&W van Maastricht 
 
 
Art 48 RvO vragen m.b.t.: mededeling college omtrent Fiod onderzoek naar voormalig pandeigenaar 
Parkweg 20 
 
 
18 juli 2016 
 
 “Het COA heeft een huurovereenkomst gesloten met het Duitse LEA Immobilienvermittlungs GmbH. 
Enig aandeelhouder en directrice van deze GmbH is mevrouw Klaudia Hermann.  
Er maken aldus geen objecten van Vos Investment Group onderdeel uit van de  
bestuursovereenkomst tussen het COA en de gemeente Maastricht”. (citaat uit Raadsinformatiebrief 
van 15 juli 2016 ondertekend door de burgemeester) 
Deze reactie stuurde de burgemeester namens het college aan de raad, de dag nadat de media 
melding maakten van het feit dat het OM, in het bijzonder de Fiod en de Belastingdienst een 
onderzoek zijn begonnen naar de handel en wandel van de heer Vos, zijn Vos Investment Groep en 
alle onder dit bedrijf ressorterende bv’s. Er is beslag gelegd op een groot aantal panden, auto’s, 
sieraden en de administratie. Vos wordt beschuldigd van witwasserij, valsheid in geschriften en 
belastingontduiking. Hij is in voorlopige hechtenis genomen en de voorlopige hechtenis is met de 
maximale termijn verlengd. 
 
Uit uw reactie naar aanleiding van dit bericht van het OM zouden we kunnen opmaken dat uw oordeel 
is: niets aan de hand en het gaat ons als gemeente niet aan. Vos Investment Groep en LEA hebben 
niets met elkaar te maken, althans deze indruk wekt u. Een vreemde zaak want u weet dat de Vos 
Investment Groep de eigenaar was van dit pand en dat deze groep het pand heeft verkocht en 
overgedragen aan LEA Immobilienvermittlungs GmbH te Heffen (NRW). Het is u bekend dat de 
onderhandelingen over het gebruik van dit pand als AZC door Vos Investment Groep zijn gevoerd en 
dat Vos Investment Groep nog altijd als gemachtigde voor LEA functioneert. Het is aannemelijk dat 
het OM, de Fiod en de Belastingdienst op de hoogte zijn van de aard en inhoud van de onroerend 
goedtransactie en de verwevenheid tussen beide organisaties. 
In het collegevoorstel van 23 maart geeft u aan dat:  
“het coa is in overleg getreden met de eigenaren  LEA immobiliën/VOS Investment Groep Bv voor de 
locatie in het Villapark. Met beide is een principe-accoord bereikt over de huur van de gebouwen, 
onder voorbehoud van besluitvorming door de gemeente”. 
Op 21 maart schrijft het coa dat: 
“ Vos Investment Groep bereid is om de betreffende accommodatie voor 5 jaar aan ons te verhuren”. 
Wij willen u in dit verband dan ook de volgende vragen voorleggen: 
 
Vraag 1. Op basis waarvan bent u de mening toegedaan dat het pand Parkweg 20 buiten het blikveld 
van OM, Fiod en Belastingdienst valt? Heeft u schriftelijke stukken waaruit dit zou blijken? Indien u 
niet over zulke stukken of data beschikt, welke (meer)waarde moeten wij als raad dat aan uw bericht 
hechten? 
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 Vraag 2. Aan de hand van welke feiten kunt u nu al stellen, dan wel suggereren dat de uitkomst van 
het onderzoek van OM, Fiod en Belastingdienst geen effect heeft op de realisatie van een AZC op 
Parkweg 20 ? 
 
Vraag 3. Heeft u alvorens uw raadsinformatiebrief op te stellen contact gehad met het OM/Fiod/ 
Belastingdienst en hebben zij u aangegeven wat de reikwijdte van het onderzoek  is en of Parkweg 20 
binnen of buiten het onderzoek valt?  
 
Vraag 4. Was het niet wijs en volgens de goede regels van behoorlijk bestuurlijk handelen geweest, 
om alvorens de raad dit bericht te sturen, eerst de resultaten van het genoemde onderzoek af te 
wachten? Uw raadsinformatiebrief wekt de indruk dat u zich mengt in een oordeel over een zaak die 
bij het OM in behandeling is.  
 
Vraag 5. De bestuursovereenkomst is in tegenstelling tot de suggestie in uw tekst nog niet getekend. 
Dat zou, zoals u ons eerder aangaf,  in augustus gebeuren. Gaat u onder de gegeven 
omstandigheden met allerlei strafrechtelijke, politiek-bestuurlijke en juridische implicaties, de 
bestuursovereenkomst toch tekenen? Wij ontraden u dat ten zeerste. Wij vinden het volgens de regels 
van behoorlijk bestuur dat ondertekening nu niet aan de orde is.  
 
Vraag 6   
a.Wij constateren dat de werkzaamheden aan het pand Parkweg 20 gewoon doorgaan en dat er zelfs 
al sprake is meubilaire inhuizing. Vindt u het gepast om dit te doen, nu er zo veel juridische, politiek-
bestuurlijke en strafrechtelijke kwesties met dit naar ons oordeel besmette pand aan de orde zijn? Wij 
vinden dat er pas op de plaats gemaakt moet worden totdat het onderzoek van het OM is afgerond. 
b. Bovendien is de bestuursovereenkomst tot op heden nog niet getekend en zijn niet alle 
vergunningen verleend. Waar wacht u op met het tekenen van de bestuursovereenkomst en waarom 
hoeven de vergunningen hier niet vooraf verleend te zijn? 
 
Vraag 7. Op 3 maart j.l. ten tijde van het gesprek tussen gemeente en COA was het pand Parkweg 20 
door Vos Investment Groep nog niet geleverd aan LEA. Echter daags erna, op 4 maart werd het pand 
door Vos aan LEA geleverd via een notaris uit Beek. Uit deze ons ter beschikking staande stukken 
blijkt dat dit pand voor €725.000 aan LEA is verkocht.  
Heeft u, zoals bij de gemeente Maastricht gebruikelijk, ook hier een Bibop onderzoek laten uitvoeren? 
Zo nee, waarom in dit geval niet? 
 
Vraag 8. De door de bewonerscommissie van La Motterie gestelde vragen hebben op dezelfde 
materie betrekking als die welke het OM, de Fiod en de Belastingdienst aanleiding hebben gegeven 
om een strafrechtelijk onderzoek in te stellen naar het handelen van Vos en LEA  inzake het pand 
Parkweg 20. Heeft de gemeente en COA wel gehandeld conform het vereiste vervat in het hieronder 
genoemde artikel uit de AWB? 
Art. 3:2 van de Algemene wet bestuursrecht schrijft voor dat een bestuursorgaan dat een 
dergelijk besluit overweegt ter voorbereiding daarvan de nodige kennis vergaart omtrent de 
relevante feiten en de af te wegen belangen.  
Ook van het college van B&W wordt namelijk zo'n onderzoek verlangd.  
 
Vraag 9. Kan het college een verklaring geven voor de omstandigheid dat het onderzoek dat het zelf 
zou moet hebben gedaan geen aanwijzing heeft opgeleverd voor enige verdenking van de 
veronderstelde eigenaar, c.q handelaar? Is een dergelijk onderzoek wel verricht en wat waren de 
uitkomsten daarvan? 
  



 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 19-07-2016 
 NO. 2016-24570 
 
 
Vraag 10. Heeft het college al antwoord gegeven op de 50 kritische vragen van de 
Bewonerscommissie van La Motterie? Zo nee waarom niet? Zo ja, heeft de nadere verkenning in deze 
tot gewijzigde inzichten en standpunten van uw college geleid? 
 
Als Liberale Partij Maastricht nemen wij onze wettelijke taken in het kader van het duale stelsel 
uitermate serieus en willen uw college dat ook ten aanzien van alle bovengenoemde zaken ter 
verantwoording roepen. 
 
 
Hopende op een spoedige reactie uwerzijds, 
 
 
Namens de Liberale Partij Maastricht 
Kitty Nuyts 
 
Bijlagen ter adstructie 
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